
Základná škola, Ulica energetikov 242/39, 97101 Prievidza 

Zápisnica  

zo zasadnutia Rady školy konanej dňa 24. októbra 2018 

 

Prítomní podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Privítanie a oboznámenie s programom. 
2. Výročná správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

v školskom roku 2017/2018. 
3. Plán práce školy na školský rok 2018/2019. 
4. Rôzne, diskusia. 
5. Uznesenie, záver.  

 

1. bod 

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal predseda RŠ Ing. Svitek. 

2. bod 

Riaditeľka školy Mgr. Ivana Škrteľová odprezentovala výročnú správu za šk. rok 2017/2018, 

v ktorej prítomných podrobne informovala o: 

• základných identifikačných údajoch školy 

• údajoch o počte žiakov v šk. roku 2017/2018 

• zápise žiakov do 1. ročníka a umiestnení žiakov na SŠ 

• vzdelávaní pedagogických zamestnancov 

• uplatňovaných učebných plánov v šk. roku 2017/2018 

• zapojenosti do projektov 

• zamestnancoch školy 

• zámere školy v šk. roku 2017/2018 a jeho vyhodnotení 

• aktivitách a prezentácii školy na verejnosti 

• priestorových a materiálno-technických podmienkach školy 

• finančnom a hmotnom zabezpečení výchovno-vzdelávacej činnosti školy 

• ďalších informáciách o ZŠ 



3. bod  

Riaditeľka školy Mgr. Ivana Škrteľová informovala prítomných o plánovaných podujatiach 

školy pre školský rok 2018/2019, o akciách a aktivitách školy ako aj o nastávajúcich 

rekonštrukciách a úpravách v škole. Spomenula prostriedky od mesta na rekonštrukciu 

telocviční – realizovať sa bude počas školského roka do konca prázdnin; výzvu zo SFZ –

výmena umelého trávnika; lego robot – europoslankyňa Záborská (Európsky deň); 

rekonštrukciu toaliet, výmenu osvetlenie, vymaľovanie tried. V neposlednom rade spomenula 

užšiu spoluprácu so seniormi.  

4. bod 

Ing. Ľ. Svitek podal prítomným informácie zo zasadnutia Mestskej školskej rady: informácie z 

odboru školstva;  navýšenie prostriedkov na investíciu do škôl a iné.   

5. bod 

Návrh uznesenia:          

 Rada školy prijíma správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti 

školy v školskom roku 2017/2018.                    

  

Uznesenie bolo schválené v plnom rozsahu všetkými prítomnými členmi RŠ 

 

Na záver Ing. Svitek poďakoval členom RŠ za účasť  

 

 

 

 

 

Zápisnicu spracovala: Mgr. Silvia Okenková, podpredseda RŠ 


